
 

 

 

Особливі випадки утворення форм множини іменника. Exceptions of plural nouns.  

однина ім’я     людина     дитина     дівчина     хлопець     друг      річ        стіл 

множина імена     люди       діти      дівчата       хлопці       друзі      речі      столи     

 



Запам’ятайте! Remember! 

Тільки однина крейда, молодь, здоров’я – always are singular form. 

Тільки множина гроші, двері, окуляри, ліки – only plural form. 

 

Запам’ятайте! Remember! 

 

Він Вона Воно Вони 

брат, батько, 
олівець, стіл 

кімната, 
сестра´ 

вікно, 
прíзвище 

брати, 
вíкна 

я мій моя´ моє´ мої´ 

ти твій твоя´ твоє´ твої´ 

 Чий? Чия? Чиє? Чиї? 

 


